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Miljö- och hälsoskyddsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2014-05-20, § 19 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 20 maj kl 17.00 – 18.45 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Tisdagen den 20 maj 2014 

  

 

Per Ankersjö Katarina Luhr Åsa Wester 

 §§ 1-28, 30-34 § 29 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C) ordföranden  

Katarina Luhr (MP) vice ordföranden §§ 1-28, 30-34  

 

Jonas Nilsson (M)   

Per Ola Bosson (M)   

Nils Ingelström (M)    

Åsa Wester (S)  

Fredrik Canerstam (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP) §§ 1-28, 30-34  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M) för Torbjörn Erbe (M) 

Eva Runvald (M) för Helena Levy (M) 

Magnus Liljegren (FP) för Frida Johansson Metso (FP) 

Clara Lindgren (MP) för Katarina Luhr (MP) § 29 

Maria Brogren (C) för Mats E.P. Lindqvist (MP) § 29 

Charles Berkow (MP) för Mikael Magnusson (S) §§ 1-24, 26, 28-34 

Clara Lindgren (MP) för Mikael Magnusson (S) §§ 25, 27 

 
Ersättare:  

Viktor Strååt (M)  

Ola J Hedin (FP)  

Maria Brogren (C) §§ 1-28, 30-34 

Clara Lindgren (MP) §§ 1-24, 26, 28, 30-34 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Håkan Andersson, Gustaf 

Landahl, Anna Edström, Christer Edvardsson, Sandra Hedqvist, Daniel 

Selin, Anna Sennström, Kristofer Stjernqvist, Maria Svanholm, Emily 

Tjäder, Malin Täppefur och Pia Winbladh Högfors samt 

personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-31, 33-34 och 

borgarrådssekreteraren Albin Ring. 
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 § 19 
Programsamråd om förslag till nya bostäder på f.d. 
trädskolan i Riddersvik i stadsdelen Hässelby Villastad  
Remiss från stadsbyggnadsnämnden, S-Dp 2013-11692 
Dnr 2013-17079 
 

Beslut  

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att tillstyrka 

 programförslaget under förutsättning att: 

 

a. Nya bostäder avvaktar pågående planering för en ny 

energianläggning i Lövsta. 

 

b. En högre exploateringsnivå prövas för bostäder inom 

trädskolans område. 

 

c. Det nya naturreservatet för Kyrkhamn beaktas i den 

fortsatta programplaneringen. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att justera 

 paragrafen omedelbart. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 5 maj 2014. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt 

förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. 

(MP) enligt följande: 

 

Vi finner det tveksamt om Stockholms stad verkligen inte 

behöver en egen trädskola, där framtidens parkträd kan få 

växa till sig i det klimat som råder på våra breddgrader, för att 

senare transporteras och planteras i närområdet. 

 

Givet ovanstående, så är planen väl bearbetad och vackert 

utformad. Vi anser dock att det kan vara lämpligt att i detta 

naturnära område bygga flerbostadshus istället för radhus 
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eller villor för att öka antalet bostäder i planen. Vi tycker 

också att det är viktigt att platsen som väljs för förskolan 

planeras tidigt och förläggs till en skyddad och bullerfri plats. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Åsa Wester m.fl. (S) enligt följande: 

 

Vi instämmer i förvaltningens förslag till beslut, det är viktigt 

att bebyggelsen anpassas både till kommande 

energianläggningar som naturreservatet. Framförallt är det 

viktigt att bebyggelsen vid den gamla trädskolan får en högre 

exploateringsgrad. I bostadsbristen Stockholm behövs går inte 

att prioritera småhus framför flerbostadshus på större 

områden. En bebyggelse med högre exploateringsgrad har 

också visat sig mer ekologiskt hållbar.  

 

Särskilt uttalande lämnas av Stellan F Hamrin (V) enligt följande: 

 

 Vi tillstyrker förvaltnings förslag till beslut men vill därutöver 

 påpeka behovet av hänsyn till det av oss föreslagna 

 utvidgandet av Naturreservatet i området. 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Kristofer Stjernqvist 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


